

## Lockdown Policy Procedure

In case of terrorist attack/act of war, the following procedure will be followed:

1. All students and staff will be kept at school.
2. A message will be posted on the school website indicating lockdown policy implementation.
3. A message of lockdown policy implementation will be sent to parents by SMS.
4. Students will not be released until the situation is safe.
5. Buses will not operate until the situation is clear.
6. Parents can collect their children from school during lockdown only in person.
7. An "All Clear" message will be sent to parents once the situation is safe.

Parents must check the website and their phones for information.

### إجراءات سياسة الإغلاق

في حال وقوع أيّ هجوم إرهابي أو عمل حربيّ، سيتمّ اتّباع الإجراءات التّالية:

1. إبقاء جميع الطّلاب وطاقم العمل في المدرسة.
2. نشر رسالة على موقع المدرسة الإلكترونيّ، للإشارة إلى تنفيذ إجراءات الإغلاق.
3. إرسال رسالة قصيرة إلى أولياء الطّلاب تعلن تطبيق سياسة الإغلاق.
4. عدم تسريح الطّلاب إلى أن يصبح الوضع آمناً.
5. عدم تسيير حافلات المدرسة إلى أن يصبح الوضع آمناً.
6. إمكانية أن يصطحب أولياء الطّلاب أبناءهم من المدرسة، في أثناء الإغلاق، بصفة شخصيّة فقط.
7. إرسال رسالة "الوضع آمن" إلى أولياء الطّلاب بمجرد أن يصبح الوضع آمناً.

يجب على أولياء الطّلاب أن يتحقّقوا من موقع المدرسة الإلكترونيّ وهواتفهم للحصول على المعلومات اللّازمة.